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WEDSTRIJD HEREN  

INGEZONDEN STUK) DOOR RICHARD VERKADE 

Weet niet waarom maar er is aan mij gevraagd om een stukje te schrijven over de 

wedstrijden die zijn gespeeld op 15 november van dit jaar. 

Het gaat dan om het 1e heren team van Veenland uit Wilnis waarvan ik, zo af en toe, deel 

van mag uitmaken, kan ik mooi zeggen dat ook ik in het eerste heb gespeeld.  

 

 

Het verhaaltje over de competitie waarin we spelen is al een keer verteld dus kunnen we 

gelijk naar de wedstrijden van november. 

Het was ons groot LEIDER wederom weer gelukt om uit de 10 koppige selectie de beste 6 te 

selecteren, of was het eerder zo dat er gelukkig zes aanwezig waren, dat kan ook!! Helaas 

heeft de selectie te maken met spelers met langdurige vervelende blessures en/of spelers 

die weer op vakantie zijn/moeten of het advies hebben gehad, van een specialist, dat het 

beter is om niet meer mee te doen, iets met knieën of zo. Maar goed op naar Almere met 2 

auto’s met daarin zes tot de tanden toe gemotiveerde volleyballers, gelukkig was iedereen 

weer op tijd want anders weet je zeker dat je er naast staat.  

 

De eerste wedstrijd speelden we tegen VIF HR 2 nadat we eerst onszelf warm hadden 

gespeeld en de opstelling hadden ontvangen van ons GROOT leider. Helaas speelde ikzelf 

op een positie die ik, en heb er veel gehad, nog niet eerder heb gedaan namelijk diagonaal 

met de speelverdeler. Eerlijk is eerlijk vond het een lastige positie en de samenwerking met 

de, tijdelijke, set-upper verliep nog niet vlekkeloos, zeg maar gewoon ronduit slecht maar 

ging na verloop van de avond beter. 

Terug naar de 1e wedstrijd. We begonnen eerlijk gezegd erg stroef en maakte zelf veel te 

veel fouten, voor met het serveren, waardoor de eerste set werd verloren met 18-15, was 

niet nodig geweest, maar dat maakte we natuurlijk goed in de 2e set die werd gewonnen met 

12-8 BOEM!! 



 

Wedstrijd 2 speelden we tegen Almere buiten HR 1 en natuurlijk hadden we geleerd van de 

eerste wedstrijd en…….. ja hoor weer de eerste set verloren en zelf weer veel fouten 

gemaakt maar de tegenstander was ook wel scherp moet ik zeggen, dan het maar weer 

goedmaken in de 2e set en wat denk je… ja hoor ook weer gewonnen met 17-12. We 

konden merken dat de passes beter gingen lopen waardoor de set-upper ook zijn kwaliteiten 

kon laten zien en dan is de aanval natuurlijk een appeltje eitje zeker als je 2 aanvallers hebt 

die beide goede kunnen afronden en dan nog met 2 ijzersterke 

middenaanvallers/verdedigers erbij moet dit vertrouwen geven voor de volgende potjes. 

Oh ja soms moet je ook een wedstrijd wachten of fluiten maar das geen probleem daar we 

uitstekende scheidsrechters hebben en tellers. Het wachten tussen de wedstrijden door is 

niet tof zeker niet voor de spelers op leeftijd!!!. 

 

De derde wedstrijd speelde we tegen ODIS HR 1 en toen waren we on fire de eerste set 

gewonnen met 18-11 en de tweede met 15-12 hoppa 4 punten in de pocket. 

De vierde en laatste wedstrijd tegen Keizer Otto Trivolley HR 1 (hoe verzin je het) hebben we 

ook gewonnen namelijk 18-13 en 16-6, volgens mij waren de tegenstanders een beetje moe 

in de laatste set, dus weer 4 punten. 

Uiteindelijk dus 12 punten opgehaald en dit uitgebreid gevierd in de kroeg bij de sporthal 

onder het genot van een verdiend biertje, je krijgt van de uitbaters ook nog een brokje kaas 

en stukjes worst super tof en lekker  

  

 

Nu nog even kort het cijfermatige gedeelte, we staan nu derde van de acht teams in de pool 

na 12 wedstrijden met 31 punten en 31 sets voor en 17 tegen door het behalen van 349 

punten voor en 291 punten tegen, alleen de nummer 1 in de pool heeft minder punten tegen 

dus dat doen we best wel oké toch!! 

Verhaaltje nu wel lang genoeg, de volgende wedstrijden zijn komende 6 december van dit 

jaar. 

(Nico-Floor-Boudewijn-Marcel-Michael-Maikel-Richard-Ton-Bob-Misha)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



INTERVIEW MET JOCHEM  
 

Na bijna een jaar afwezigheid van Jochem,  leek het ons een mooi moment voor 

een interview met hem. 

 

Wil je je even voorstellen? 

Hallo sportvrienden  , 

Ik ben Jochem van der Leur 79 jaar woonachtig in Uithoorn  gehuwd met José 69 jaar .Wij hebben 3 
kinderen Harriët , Sharon en Nico. Tevens hebben we 3 schattige kleindochters  Zoë 9 jaar , Fabiënne 
5 jaar en Charlotte 1,5 jaar van onze oudste dochter Harriët waarop wij dinsdags met veel plezier 
oppassen. 
Eind 2023 ging het even niet goed met me . Ik was af en toe kortademig maar was had geen 
specifieke hartklachten. Na een hartkatheterisatie half december in het Vu Ziekenhuis vertelden ze 
mij dat 2 kransslagaders voor 70 % dicht geslipt waren en ik 112 moest bellen als ik het weer 
benauwd kreeg . Dat kwam wel even aan !!! . Op 1 januari 2024 moest ik me melden in het AMC 
Ziekenhuis en daar ben ik op 2 januari geopereerd De Chirurgen hebben me voorzien 4 bypasses  en 
mijn mitralisklep  gerepareerd . 

Hoe gaat het nu met je? 

Het gaat nu steeds beter met me maar ik ben conditioneel nog niet op het peil wat ik voor ogen heb. 
Betere dagen worden afgewisseld met mindere. Maar dit komt waarschijnlijk ook door de medicijnen 
die ik dagelijks moet innemen. En zoals jullie hebben gemerkt ben ik vanaf september alweer een 
beetje aanwezig op de donderdagavond . 

Waarom heb je voor Veenland gekozen? 

Ik ben een aantal jaren geleden bij Veenland gekomen doordat mijn oude clubje Sparta door 
vergrijzing ten onder was gegaan. José werkte toen in de Bibliotheek Mijdrecht en af en toe in Wilnis 
en via Mevr .Röling , vrijwilligster in de bibliotheek werd Veenlanden aanbevolen. 

 

Heb je nog andere hobby’s? 

In de zomer gaan we 5 a 6 weken met de Caravan op pad . Nemen de fietsen mee en maken leuke 
fietstochten. In Nederland vaak via de knooppunten routes. Verder rommel ik graag in de tuin en 
klusjes in huis. 

 

 

Heb je nog opmerkingen? 

Als opmerking nog het volgende een partijtje spelen vind ik het leukste.  Al  die technische 
oefeningen (ondanks alle goede bedoelingen van onze trainster Dorine ) hebben bij mij toch niet veel 
baat. Ik heb vroeger gevoetbald en 2 jaar handbal gespeeld. 



 

Waarom Feyenoord? 

Waarom Feijenoord vraagt Evelien?   Mijn vader is geboren in Rotterdam en mijn Opa woonde 10 
minuten lopen van de Kuip. En wat is het mooiste woord Feije …….    

 

 

Foto uit 1949 met mijn opa voor de Kuip. 

Ik hoop nog  een aantal leuke jaren met jullie te kunnen volleyballen. 

  

Groetjes Jochem 

  

Wij hopen ook nog een aantal leuke jaren met jou te volleyballen Jochem en 

bedankt voor dit interview. 

 

 

 



 

ZET DIT VAST IN JE AGENDA! 

 

!!! DONDERDAG 2 JANUARI 2025 OLIEBOLLENTOERNOOI !!!

 

OPGEVEN VOOR EEN TEAM OF INDIVIDUEEL MAG NAAR  

VOLLEYBAL@VEENLAND.NL 

LET OP!! AANVANG 19.30!! 

 

GEZELLIG ALS JE MEEDOET!! 

 

 

 

 

  

 

mailto:VOLLEYBAL@VEENLAND.NL


Gehoord/gezien in en om de kleedkamer: 

-Sommige recreanten gaan wel erg vaak op vakantie, of mee met de Zonnebloem.Soms 

komen ze gewoon op tv, al dansend, gelukkig hebben we dit op beeld kunnen vastleggen. 

-  

-N. een verbod heeft om naar de bar te gaan onder de training, haar spel wordt 

hier niet beter van. 

 

VERJAARDAGSKALENDER DECEMBER 

5 DECEMBER SINTERKLAAS 

             15 DECEMBER MARCEL 

 

Van harte gefeliciteerd en een fijne dag toegewenst! 

 

 


